



KERAJAAN MALAYSIA
PEJABAT KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
NEGERI KELANTAN

KENYATAAN TAWARAN KERJA UNDI SECARA DALAM TALIAN

Tawaran adalah terbuka kepada Kontraktor Bumiputera Tempatan (Mengikut Daerah) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dengan Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih berkuatkuasa tempoh pendaftarannya adalah dipelawa untuk menyertai Undian seperti berikut:

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	KELAYAKAN	TARIKH DAN WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH DAN WAKTU CABUTAN UNDIAN	TEMPOH PENYIAPAN PROJEK
DAERAH PASIR PUTEH KELANTAN					
1	PROJEK JALAN PERHUBUNGAN DESA (JPD) BAGI MEMBAIKPULIH JALAN KG. NERING, GAAL, PASIR PUTEH, KELANTAN No. Undian: KPLB.UN.209/2020/KLTN45	Berdaftar dengan : i) CIDB - Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) ii) CIDB - Sijil Perakuan Pendaftaran Gred: G1, Kategori: CE, Pengkhususan: CE01 iii) Bhgn. Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan- Sijil kontraktor Kerja Taraf Bumiputra iv) Kontraktor berdaftar di: Daerah Pasir Puteh Sahaja	Tarikh & Waktu : 17 Mei 2020 (Ahad) jam 12.01 AM sehingga 18 Mei 2020 (Isnin) jam 12.01 AM Pendaftaran hendaklah dibuat secara dalam talian. Pautan bagi Borang Pendaftaran akan disiarkan di Portal Rasmi Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) di alamat www.rurallink.gov.my bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di atas.	Tarikh Cabutan Undi : 20 Mei 2020 (Rabu) Waktu: 9.30 pagi Cabutan akan dibuat secara Live Feed melalui Laman Facebook Rasmi Pejabat Kementerian Pembangunan Luar Bandar Negeri Kelantan.	Enam (6) Minggu
2	PROJEK JALAN PERHUBUNGAN DESA (JPD) BAGI MENAIKTARAF JALAN PAKSU KAMPUNG TELAGA PAPAN, SEMERAK, PASIR PUTEH, KELANTAN No. Undian: KPLB.UN.210/2020/KLTN46				Enam (6) Minggu
3	PROJEK JALAN PERHUBUNGAN DESA (JPD) BAGI MEMBAIKPULIH JALAN KAMPUNG SUNGAI GALI, BANIR BELIKONG, SELISING, PASIR PUTEH, KELANTAN No. Undian: KPLB.UN.211/2020/KLTN47				Enam (6) Minggu

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	KELAYAKAN	TARIKH DAN WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH DAN WAKTU CABUTAN UNDIAN	TEMPOH PENYIAPAN PROJEK
4	<p>PROJEK JALAN PERHUBUNGAN DESA (JPD) BAGI MEMBAIKPULIH JALAN SAID KG. GONG JERING, SELISING, PASIR PUTEH, KELANTAN</p> <p>No. Undian: KPLB.UN.212/2020/KLTN48</p>				Enam (6) Minggu
5	<p>PROJEK JALAN PERHUBUNGAN DESA (JPD) BAGI MENAIKTARAF JALAN KG. LEPOH, SELISING, PASIR PUTEH, KELANTAN</p> <p>No. Undian: KPLB.UN.213/2020/KLTN49</p>				Enam (6) Minggu
6	<p>PROJEK PROGRAM AMENITI SOSIAL (PAMS) BAGI MEMBAIKPULIH PEMBENTUNG DI KG. LEPOH, SELISING, PASIR PUTEH, KELANTAN</p> <p>No. Undian: KPLB.UN.214/2020/KLTN50</p>	<p>ii) CIDB - Sijil Perakuan Pendaftaran Gred: G1, Kategori: CE, Pengkhususan: CE21</p>			Lapan (8) Minggu

SYARAT-SYARAT MENYERTAI KERJA UNDI

- 1 Kontraktor (Pemilik Syarikat yang dinamakan) diwajibkan memuaknaik dokumen seperti berikut semasa pendaftaran secara dalam talian:
 - a) Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)
 - b) Sijil Perakuan Pendaftaran oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB);
 - c) Sijil Taraf Bumiputera oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor & Usahawan (BPKU); dan
 - d) Penyata Bank Syarikat yang terkini.
- 2 Kontraktor yang berdaftar di daerah yang berkenaan sahaja LAYAK menyertai kerja undi ini.
- 3 Syarikat Kontraktor yang telah berjaya memperolehi kerja Undi di Pejabat KPLB Negeri Kelantan pada Tahun 2020 TIDAK LAYAK untuk menyertai kerja undian ini.
- 4 Hanya syarikat yang memenuhi syarat yang ditetapkan sahaja akan dihubungi bagi pelaksanaan kerja undi secara dalam talian.